

Notice

29 November 2021

### **Welcome back to Resorts World Genting**

We are pleased to welcome all our guests back to Resorts World Genting (RWG).

Some of our facilities and offerings are subjected to revised operating hours, limited availability or temporary closure. Kindly visit our website regularly for further information.

All our employees are fully vaccinated and ready to serve guests in a safe environment at RWG. We will continue to fully adhere to the government SOPs throughout the resort and we seek our guests' kind cooperation to do the same.

Reservations can now be made via [www.rwgenting.com](http://www.rwgenting.com), RWG mobile app or through our call centre at 03-27181118.

We look forward to welcoming you back to Resorts World Genting.

Thank you.

云顶世界欢迎您再次光临

2021年11月29日

我们感到非常荣幸能够欢迎宾客再次光临云顶世界（RWG）。

我们一些设施和服务的营运时间或有更动，将有人流限制或暂时关闭。请定期浏览我们的网站以获取详情。

我们所有的员工都已完成疫苗接种，且准备好在云顶世界更安全的环境里欢迎宾客到访。我们将持续遵守政府规定的所有标准作业程序（SOP），同时也希望尊贵的宾客们给予配合，遵守规定。

即日起可通过我们的网站 [www.rwgenting.com](http://www.rwgenting.com)，云顶世界手机应用程序，或致电 03-27181118 客户服务中心，进行预定。

我们热切期待您再次光临云顶世界。

谢谢。